

# 直落亚逸礼拜堂网上崇拜指南

## 1. 在家里透过网站参与崇拜，我需要什么准备？

- 网络与网站浏览器来连接教会所录制的崇拜。
- 倘若多过一人一同敬拜，建议您将画面投射在较大的荧幕。
- 周刊将继续上载于[教会的网页](#)。

## 2. 我可以在哪里浏览教会的崇拜？

各音崇拜将在主日播放，时间如下：

- 英语崇拜 - 9:00am
- 华语崇拜 - 9:00am
- 厦语崇拜 - 11:00am
- 印尼语崇拜 - 1:30pm (证道而已)

所有的崇拜于[厦语/华语的脸书](#)和[英语/印尼语的脸书](#)播放。

## 3. 在家里，我如何预备心参加崇拜？

- 技术层面 – 预先预备您的电脑或任何播放器材（至少崇拜前 10 分钟），也要预算器材可能出错的机率，好让您可以准时参加崇拜
- 敬拜空间 – 在家里分别一个地方，可稍微布置一个敬拜空间（如放置十字架），帮助您和家人专心敬拜。
- 崇拜前，请先在上帝面前安静自己，预备心敬拜。上帝是我们敬拜的惟一中心。

## 4. 假如我有年龄小的孩子？有何材料可帮助他们敬拜？

- 这是让家庭能一起敬拜的好机会！
- 倘若您的孩子已经能够参与整场崇拜，我们建议您鼓励他们与您一起参加崇拜。如此，家人得以齐心颂赞、敬拜、祷告和聆听上帝的话。
- 倘若您的孩子年龄较小，参加崇拜也许会面对一些困难，但我们还是鼓励您带领他，亲子一起敬拜。您也可以考虑在一旁播放由我们的同工在 YouTube 所上载的[Bible StoryTime](#)（儿童圣经故事时间）。

## 5. 我的家人还未信主，我可否独自崇拜？

虽然信徒不在同一个场所敬拜，我们仍然相信我们可以同心敬拜同一位上帝。因此，您可以在一个适合的地方准备自己的器材，全心参与崇拜。此外，您在家里播放教会的崇拜，对您未信主的家人，也是很好的见证。我们了解在家里崇拜可能会不方便，请与您的小组组员分享您所面对的挣扎。

## 6. 这段期间，我该如何与教会保持联系？

我们虽然不在同一个空间里聚会，但我们依然可以保持联络，因为上帝要我们生活在社体里。因此，我们鼓励您：

- 透过媒体与教会的小组或兄弟姐妹保持联络，例如 Whatsapp，脸书等。
- 若您需要牧养或祷告，请联络牧者或事工同工。

## 7. 在家里崇拜，我该如何奉献？

奉献是崇拜里重要的环节。虽然我们无法亲自将奉献放入奉献袋，我们依然可以透过以下方式参与奉献：

- 网上奉献：本堂华侨银行账号 A/C No: 689-326130-001。
- 存入信封，待恢复崇拜后一并交上。

# TACMC Online Worship FAQs

## 1. What do I need in order to worship at home?

- Internet connection and a web browser to access our online service.
- If you intend to worship as a family, you may want to project the streaming content on a larger screen.
- Service bulletins will be available on our [TACMC website](#).

## 2. Where and when can I access our online worship services?

Our services will be made available at these timings every Sunday:

- English service - 9:00am
- Mandarin service - 9:00am
- Hokkien service - 11:00am
- Bahasa Indonesia service 1:30pm (sermon only)

All online worship services will be available on our TACMC [Hokkien/Mandarin Facebook page](#) and [English/Bahasa Indonesia Facebook page](#).

## 3. How do I prepare my heart for home worship?

- Be ready technically — Prepare your computer device and setup early before the service time. Also buffer for time that may be needed to resolve technical difficulties so that you can “attend” the service on time.
- Choose an appropriate space for worship — set up a physical home worship environment that is conducive and not distracting. You may decorate the space simply with a cross.
- With the home environment set up, spend some time to quieten yourself before God and prepare your heart to come before Him in worship. We remember that God remains as the centre of our worship.

## 4. What if I have children at home? What can I do to assist them in worship?

- We see this as an opportune time for families to gather together in worship.
- Therefore, we highly encourage members with children old enough to sit throughout the service, to have them participate and be part of the full service. In this way, families can join hearts in praise, worship, prayer and Word.

- For young children, this still serves as a good opportunity for parents and child to worship together, even if in the likely event of disruptions.
- Parents of young children can also consider screening bite-sized bible lessons from a new YouTube video channel, [Bible StoryTime](#) set up by our children ministry staff.

**5. I come from a non-Christian family. Can I still worship on my own?**

While we may not be physically together, we acknowledge that our worship can still take place in one heart toward the same God. Therefore you may set up your own device in a conducive space and participate fully in the service. Additionally, your decision to screen the service at home also serves as a testimony to your non-believing family members. We understand if worshipping at home is inconvenient. Share your struggles with your small group friends!

**6. How can the church stay connected even whilst we are staying at home?**

While we may be practising physical distancing, we do not need to socially and spiritually distance ourselves from one another. Therefore we encourage you to:

- Still continue checking in with your small groups or friends in church via social media platforms (Whatsapp, Facebook, etc.)
- Reach out to one of our pastors or ministry staff if you'd like encouragement or prayer.

**7. How can I give my offerings to the church while I am worshipping from home?**

The act of giving an offering is an integral part of the worship service. While we may not be able to physically place money into the offering bag, we can still uphold the spirit of giving to the Lord through the following channels:

- Internet banking to the TACMC bank account: OCBC A/C No: 689-326130-001
- Keep your weekly offering money in an envelope and set aside until on-site church services resume.